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Møte FAU 24.20.2023 Status Utkast
Møteleder Ane Fyksen Møte nr.
Referent Ida Bøe Møtedato

24.10.2023
Deltakere Muneeb Ahmed (1a), Maren Juveli (7b), Kaia Sonner (2b), Stine

Vangen (2a), Kine Pihl (2b), Marte Sootholtet (3a), Anna Korlyuk
(2c), Denise Stokke (2c), Maima El Ghazi (4c), Christine Røhmer
Yttervik (1b), Kristine A.R. Lindholm (4a), Heidi Hagtun Mikalsen
(7a), Alina Bergquist (3b), Ingun Legard (3a), Rune Pram Øsby (3c),
Anders Hauge-Eltvik (6b), Ellen Halsa (4b), Anita Nordli (7d), Lene
Malerud (3c), Henning Aslaksen (FAU styret), Ida Bøe (FAU styret),
Ane Fyksen (FAU styret)

Sted Samlingssalen

Fravær Saksref.
Kopi til Rektor Heidi Kaase Sider 5

Sak
nr.

Saker til behandling Oppfølging

1. Velkommen ved Ane Fyksen
Kommentarer til møtereferat fra forrige møte, ingen kommentarer og
møtereferatet godkjennes.

2. Rektor informerer og svarer på innkomne spørsmål

Penger gitt til skolen fra kommunen for tiltak for et inkluderende
skolemiljø og mot mobbing, Elevrådet har fått beslutte bruk av
halvparten, og FAU skal gi innspill på bruk av halvparten, totalt 40 000 kr.
Elevrådet har besluttet bruk av 20 000 kr, Internasjonal festuke er valgt av
elevene, med matfest fredagen den uken. Skolen kommer til å be
foreldrene bidra til matfesten, Uke er ikke valgt enda, Mer informasjon
kommer nærmere.

Trafikksikkerhet rundt skolen.
Forebyggende enhet hos politiet er aktive på veinettet på deler av døgnet
(rundt skoledagens start og ettermiddagen) for å forebygge utrygg kjøring.
Det informeres til foreldrene om at skolen ønsker at barna ikke kjøres til
skolen.
Innspill: Det er uheldig at den eneste inngangen til skolen fra nord-siden er
gjennom parkeringsplassen, det bør etableres en inngang fra gangveien.
Rektor følger opp BYM med skilting.

Tidspunkt for foreldremøte på våren
Innspill fra foreldre om å gjennomføre foreldremøtet tidligere på våren.
Skolen tar innspillet, og skal vurdere det.

Status på situasjonen rundt stengte toaletter
Skolen har kontroll på situasjonen, og anser saken som løst.

Matsituasjon på AKS
Det er rolig matsituasjon på AKS og barna har mulighet til å sette seg ned
på basene for å spise.



Dersom foreldrene er opptatt av at barna skal spise sittende og i ro, må
foreldre selv oppfordre sitt barn til å sette seg der, skolen kan ikke følge
opp barna på dette og pålegge de å sette seg ned. Det er heller ikke
kapasitet til at alle sitter der, mange barn tar med seg knekkebrødet til
aktiviteten de holder på med.

Stengt svømmebasseng
Svømmebassenget har vært stengt hele semesteret så langt, feilen ligger i
ventilasjonsanlegget. Prognose for reparasjon og åpning av bassenget er
ukjent, det er mangel på deler til reparasjon og usikkert når delene kan bli
levert. Skolebygg holder i saken. Skolen er ikke bekymret for at de ikke skal
nå kompetansemål pga dette.

Lærerdekning og lærertetthet
Skolen er innenfor alle lovpålagte krav om lærertetthet. Med
rammebetingelsene Rustad jobber under, er det i snitt 1 lærer pr 26 elever.
Oppfordrer foreldrene til å melde inn bekymring dersom en opplever at
lærertettheten ikke er tilstrekkelig.

Kompetanseløft for lærerne knyttet til diagnoser og spesialundervisning.
Hver 6. uke har alle lærerne opplegg for kompetansepåfyll innen relevante
tema. Lærere som har elever som krever særskilt kompetanse får
kompetanseløft enkeltvis.
PPT, logoped, barnevern og lignende er tilstede på skolen på jevnlig basis
for drøfting, metodikk, sparring og lignende.

Har FAU et organisasjonsnummer?
FAU er registrert i Brønnøysundregisteret. Det fremskaffes.

Søplesituasjonen i helgen
Tømming av søppel på skolen har ikke blitt gjort i sin helhet i helgen.
Søppelkassene er blitt flyttet rundt i løpet av helgen, og da er de blitt
stående utenfor tømme-sonen.

3. Styret informerer

Status FAUs økonomi
FAU har 84 000 kr på konto. FAU har få utgifter, pr nå bruker vi midler kun
til skoledisco. Økonomiansvarlig mener vi kan bruke inntil 15 000 kr i året,
dersom driften forøvrig holder seg stabil.

Økonomiansvarlig har også oversikt over budsjettet til skolehagegruppa,
det kommer inn noen midler årlig.

Ref punkt 2 i møtereferatet, Skolen fikk totalt 40 000 kr til forebyggende
arbeid mot mobbing, FAU skal gi innspill til elevrådet så de kan være med å
bestemme på 20 000 kr for tiltak mot mobbing, er det innspill til noe vi kan
gjøre/kjøpe? Forslag som kom opp i møtet:

- Høyttaler til å ha i skolegården
- Brettspill rettet mot de eldre på skolen
- Ball og andre ikke-fast-monterte leker til skolegården.
- Basketkurv.
- Påfyll på sandkassa



- Snøballblink
- Slengtau, hoppetau, strikk
- Bordtennisutstyr
- Kostymer til teaterlek.
- Maling til å tegne opp leker på asfalten Kan se til Bøler der det er

tegnet oppmye fint.

4. FAU Årshjul
Årshjul 2023/2024 vedtatt uten innvendinger.

Erfaringer fra høstfest
Ble et godt arrangement som var godt besøkt.
Kafeene fungerte godt med flere utsalg som reduserte køene.
Flott med koret på trappen.
2.klasse følte seg noe uforberedt. Hadde fått beskjed om å lage kaker, men
merket at de burde forberedt seg på at oppgavene på kjøkkenet burde
vært planlagt og delegert. En må ha hovedansvaret på kjøkkenet. Hva gjør
vi når suppen kommer? Hvem bærer ut? Hvem kutter kaker? Hvem passer
på hvor kaker som er allergivennlige står slik at de ikke kontamineres? Hvor
mye kaffepulver skal i trakteren og hvor mye skal traktes? Hvem passer på
påfyll av kaffe og kaker ute? Hvem tar ansvar for innkjøp av sevietter,
kaffefilter m.m? Mannskapet bør fordeles bedre slik at ikke noen må stå
der hele tiden fordi andre går. Kjøreplan må lages. Dette tas inn i
erfaringsskrivet av 2.klasse når dette oppdateres.
Ønsker en enklere natursti som flere mestrer.
Ønsker flere bålpanner.

Erfaringsnotatet oppdateres med overnevnte erfaringer.

Erfaringer fra dugnad i skolehagen
Dugnaden fungerte veldig bra. Rekordoppmøte med 25 til 30 voksne pluss
barn. God informasjon til foreldrene på forhånd. All luking ble gjort på en
times tid. Eneste på listen som ikke ble gjort var å fjerne skriblerier i
bålhytta. Fint å benytte bålpanner. Kanskje skal en ordne med boller og
kakao til barna som bidrar. Støtte fra FAU?
Gode tilbakemeldinger fra foreldre som mente det var en fint første sosiale
treffpunkt for 1.klasse,
Erfaringsskrivet var godt og oppdateres.

Klubbkveld for 4. trinn status
Dato er 23.november. Samlingssalen er booket. 4A og 4B har booket opp
alle kakebakere og vakter.

Innspill til Skoledisco for 7. trinn, det er foreslått at skoledisco’n skal være
et fellesarrangement for Rustad og Nøklevann skole, som et sosialt
arrangement for de som skal begynne på ungdomskolen sammen.
Det er vanskelig å være vakt på arrangementet når en ikke kjenner barna,
et felles arrangement med Nøklevann krever at de stiller med
voksen-vakter også.
Er arrangementet en avslutning for 7. trinn, eller det er
bli-kjent-arrangement?



Det er viktig å høre hva elevene tenker om felles arrangement, ikke at vi
skal bestemme det.

- Kan kjøpe inn Rustad-stempel for å markere hvem som deltar på
festen, og hvem som kommer fra Rustad.

5. FAU Arbeidsgrupper
Er det noen som kan delta i Utyggingsgruppa?
1b melder seg til Utbyggingsgruppa.
6b melder seg til Utbyggingsgruppa

6. Valg av 2 representanter til FAU-styret
Muneeb (1a) valgt for 2 år.
Anna (2c) valgt for 2 år

7. Eventuelt
Tilgang på bålhuset i skolehagen? Det har vært stengt av en periode, men
det er åpnet igjen.

Det var planlagt å rulle ut foreldrestyrt internett i august, det er ikke blitt
gjennomført. Det skal først rulles ut på andre skoler, men det kommer
senere.

Kommunikasjonsplattform for foreldrene i klassen. Ikke alle har facebook.
Det er blitt foreslått å bruke spond. Er det noen som har erfaring fra andre
plattformer enn facebook? Noen har brukt whatapp, det er erfaring i
fau-gruppen at det fungerer godt.
Andre klasser får læreren til å sende ut alle meldinger på skolemelding.
Noen klasser har kartlagt hvor mange som ikke har facebook, og fulgt opp
de det gjelder særskilt.
Innspill til styret om å lage en veileder, eventuelt å putte inn informasjon
om tema i skrivet om klassekontaktene.

Vedlegg:




